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Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miasta 

Świnoujście w dniu 20 kwietnia 2021 r. 

 
Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Janusz Żmurkiewicz – Prezydent Miasta, 

2. Barbara Michalska – Zastępca Prezydenta Miasta, 

3. Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta,  

4. Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta, 

5. Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta, 

6. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy UM.  

Lista obecności z zaproszonymi osobami uczestniczącymi w posiedzeniu komisji stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie w dniu 20 kwietnia 2021 roku o godz. 1300 po stwierdzeniu kworum otworzył  

i prowadził przy użyciu środków komunikacji elektronicznej Przewodniczący Komisji 

Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki.  

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty bez uwag przy 13 głosach za. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki poinformował dlaczego 

został zmieniony termin oraz porządek obrad posiedzenia komisji.  

 

Kolejno Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu Sylwia Marszałek zwróciła 

się z prośbą, aby przed przystąpieniem do procedowania pozostałych punktów porządku obrad, 

udzielić głosu Pani Anecie Stawickiej – przedstawicielowi Komitetu Społecznego Obrony 

Miejsc Pracy i Terenów Morskiej Stoczni Remontowej „Gryfia” S.A. w Świnoujściu. 

Członkowie komisji nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki udzielił głosu Pani 

Anecie Stawickiej, która przedstawiła informacje dotyczące pisma z dnia 13.04.2021 r. 

Komitetu Społecznego Obrony Miejsc Pracy i Terenów Morskiej Stoczni Remontowej 

„Gryfia” S.A. w Świnoujściu. 

Dyskusja. 

Porządek obrad po zmianach został przyjęty bez uwag przy 11 głosach za. 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Skarbnik Miasta Iwona Górecka-Sęczek udzieliła informacji o projekcie uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości,  

który zostanie wprowadzony pod obrady sesji Rady Miasta w dniu 22 kwietnia 2021 r. 

Dyskusja. 

 

Ad. pkt 2 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Miasto Świnoujście na rok 2021. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Górecka-

Sęczek. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały wraz z autopoprawką – za opinią pozytywną 

głosowało 12 członków Komisji, głosów przeciwnych i wstrzymującym się nie było. 
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Ad. pkt 3 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg publicznych  

na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochrona dróg. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Infrastruktury i Zieleni Miejskiej. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 12 członków 

Komisji, głosów przeciwnych i wstrzymującym się nie było. 

 

Ad. pkt 4 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na czas 

dłuższy niż 3 lata. 

 

Projekt uchwały przedstawił Prezydent Miasta Janusz Żmurkiewicz. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 13 członków 

Komisji, głosów przeciwnych i wstrzymującym się nie było. 

 

Ad. pkt 5 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na czas 

dłuższy niż 3 lata. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Ewidencji i Obrotu Nieruchomościami. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 12 członków 

Komisji, głosów przeciwnych i wstrzymującym się nie było. 

 

Ad. pkt 6 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały o zmianie uchwały  

w sprawie Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Sujka. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 12 członków 

Komisji, głosów przeciwnych i wstrzymującym się nie było. 

 

Ad. pkt 7 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie określenie rodzajów 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie  

w Świnoujściu. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 12 członków 

Komisji, głosów przeciwnych i wstrzymującym się nie było. 

 

Ad. pkt 8 – Zapoznanie się ze sprawozdaniami: 

a/ z rocznym sprawozdaniem z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny  

za rok 2020,  

b/ z rocznym sprawozdaniem z realizacji zadań z zakresu pieczy zastępczej w 2020 roku 

oraz zestawieniem potrzeb w zakresie systemu pieczy zastępczej,  



 3 

c/ z raportem z realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w roku 2020,  

d/ ze sprawozdaniem z realizacji Założeń polityki senioralnej Gminy Miasto Świnoujście 

na lata 2019-2025. 

 

Sprawozdania i raport zostały przedstawione członkom Komisji. 

Dyskusja. 

Sprawozdania i raport zostały przyjęte przez członków Komisji. 

 

Ad. pkt 9 – Bieżąca informacja, na temat budowy drogi dojazdowej do latarni morskiej  

i Fortu Gerharda, (inwestycja spółki GAZ System). 

 

Informacja została przedstawiona w formie prezentacji przez Zastępcę Prezydenta Miasta 

Barbarę Michalską oraz Naczelnika Wydziału Inwestycji Miejskich.  

Dyskusja, w trakcie której zostały zgłoszone wnioski. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki zarządził głosowanie 

nad: 

 wnioskiem dotyczącym przygotowania projektu uchwały w sprawie nadania statusu drogi 

publicznej ul. Ku Morzu. 

Za głosowało 9 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 wnioskiem w sprawie przygotowania apelu dotyczącego nieograniczania dojazdu  

do Latarni Morskiej i Fortu Gerharda. 

Za głosowało 9 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 wnioskiem do Przewodniczącej Rady Miasta w sprawie uzyskania pełnej i aktualnej 

informacji dotyczący bezpieczeństwa miasta w aspekcie terminalu LNG oraz obiektów 

portowych. 

Za głosowało 9 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Wnioski zostały przyjęte. 

 

Ad. pkt 10 – Przedstawienie informacji dot. propozycji zmiany miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego miasta Świnoujście, obszar VI- Karsibór. 

 

Informacja została przedstawiona w formie prezentacji przez Zastępcę Prezydenta Miasta 

Barbarę Michalską oraz Zastępcę Naczelnika Wydziału Urbanistyki i Architektury. 

Dyskusja. 

 

Ad. pkt 11 – Wolne wnioski. 

 

Radny Wiesław Góreczny zwrócił się do Zastępcy Prezydenta Miasta Barbary Michalskiej  

w sprawie wywrotek z piaskiem, który jest wysypywany w okolicy jachtklubu „Cztery Wiatry”. 

Poprosił o informację w tej sprawie. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska odpowiedziała radnemu Wiesławowi 

Górecznemu, że sprawa zostanie zbadana. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu Sylwia Marszałek zgłosiła  

wniosek dotyczący ostatnich informacji, które udzieliła Prezes TBS Lokum sp. z .o.o. odnośnie 

budowy bloku komunalnego-socjalnego na Warszowie. Poddaje ten temat pod dyskusję  

członkom komisji, czy nie powinno być zwołane posiedzenie w tym temacie. 
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Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zwróciła się do Prezydenta Miasta w sprawie 

dokumentu dotyczącego strategii miasta, czy można wypracować taki nowy dokument, 

poprzedni był bardzo pomocny. 

 

Radna Aneta Zdybel poinformowała, że popiera wniosek Wiceprzewodniczącej Komisji 

Gospodarki i Budżetu Sylwii Marszałek. 

 

Ad. pkt 12 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki zamknął posiedzenie Komisji w dniu 20 kwietnia 2021 roku o godz. 2027. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp4 stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki 

 

Protokołowała:  

Emilia Solka 


